
 
Zápis z jednání  

Exekutivy 
Českého svazu házené č. 18 

 

 

 

 

7. 11. 2019 

Praha 

 

 

 

 
 

 

 

 

Přítomni: p. Adámek, p. Bělka, p. Bochnia, p. Čurda, p. Chvalný, p. Kolář, p. Novák 

Omluveni:  sl. Hapková, p. Srba 

Sekretariát:  pí. Drozdová, pí. Hrušková 

Trvání:  9.30 – 17.00 hod 
 

 



 Kontrola plnění úkolů 
Kontrola 
plnění úkolů 

Splněné úkoly 

Úkol č. 19/031 Projekt Rozvoje házené v regionech.  
Úkol č. 19/015 Připravit úpravu systému talentované mládeže v kategorii dorostu. 

Úkol č. 19/016 Předložit finální verzi Stanov k připomínkování do klubů. 

 
Kontrola 
plnění úkolů 

Nesplněné úkoly 

Úkol č. 19/032 Předložit podklady k sestavení rozpočtu ČSH pro rok 2020. 
(Zodpovídá: všichni členové exekutivy, nový termín: 15. 11. 2019. 

 
Kontrola 
plnění úkolů 

Trvající úkoly 

Úkol č. 19/005 Předložit návrhy na úpravy Řádů v paragrafovém znění včetně důvodové 
zprávy. (Zodpovídá: p. Novák, termín: 29. 2. 2020) 

Úkol č. 19/029 Předložit formulaci oslovení partnerů na dodávku míčů pro plnění od     
1. 7. 2020. (Zodpovídá: p. Kolář, termín: 25. 11. 2019) 

Úkol č. 19/030 Předložit formulaci oslovení na dodávku ortopedických pomůcek. 
(Zodpovídá: p. Kolář, termín 25. 11. 2019) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Projednávaná problematika 
Projednávaná 
problematika 

Program jednání 

Závěr Exekutiva ČSH schválila předložený program jednání. 

 
Projednávaná 
problematika 

Zápisy z jednání Exekutivy ČSH 

Závěr P. Kolář předložil exekutivě návrh, aby oficiální zápisy z jednání exekutivy 
neobsahovaly personifikaci diskuse, pouze to, co exekutiva projednala, 
jaké byly připomínky a jaké usnesení bylo schváleno. Personifikaci uvádět 
pouze u návrhu usnesení a v případě potřeby jmenovité hlasování. P. 
Adámek navrhl, aby proběhlo jmenovité hlasování. 
Usnesení: Exekutiva rozhodla, že u oficiálních zápisů z jednání 
exekutivy bude uvedena projednávaná problematika bez personifikace. 
Personifikace bude uváděna pouze při zadání konkrétních úkolů a při 
vybraných hlasováních. Pro: 2 (pp. Chvalný, Kolář), proti 5 (pp. Novák, 
Čurda, Adámek, Bochnia, Bělka), zdržel se 0. 

 
Projednávaná 
problematika 

Projekt rozvoje házené v regionech 

Závěr 
 

P. Chvalný informoval, že všechny složky, kterých se projekt týká 
(předsedové krajů, kluby, trenéři RHC), byly informovány. Případné 
úpravy budou vyplývat z postupné přípravy do 30. 6. 2020 tak, aby byl 
projekt 1. 7. 2020 finalizován. Základní principy projektu jsou neměnné, 
možné jsou pouze dílčí úpravy, které vyplynou na základě zkušeností 
z přípravného období.  
P. Chvalný informoval, že byli smluvně sjednáni dva manažeři (kraj 
Vysočina a Moravskoslezský kraj) a jeden trenér (Moravskoslezský kraj). 
Trenérská komise bude působit jako poradní skupina pro výběr krajských 
trenérů. P. Chvalný a pí. Drozdová budou kraji informováni o výběru 
manažerů a budou se účastnit finálního kola výběru manažerů. 
GS zašle členům Exekutivy zápis z jednání předsedů krajů. Předsedové 
krajů dostali za úkol řešit otázku trenérů, manažerů a sestavit plán 
rozvoje házené v regionu do 31. 12. 2019.  
P. Bochnia navrhuje nechat vyrobit propagační, podkladové materiály 
k tomuto projektu, kterými by se mohli manažeři/trenéři prezentovat. P. 
Kolář požádal p. Bochniu o zaslání textů.  
P. Bochnia předloží MKT komisi podklady na výrobu propagačních 
materiálů. MKT komise předloží návrh propagačního materiálu k projektu 
rozvoje házené v regionech. 

Úkol č. 19/034 Zaslat členům Exekutivy zápis z jednání předsedů krajů 

Zodpovídá: p. Drozdová 

Termín: 27. 11. 2019 

 



Projednávaná 
problematika 

Úpravy systému talentované mládeže v kategorii dorostu 

Závěr  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Exekutiva diskutovala o předloženém podkladovém materiálu k 
reorganizaci TCM dívčí složky platné od 1. 7. 2020, kterou předložil p. 
Adámek.  Exekutiva se shodla na základní koncepci a veškeré další detaily 
budou předmětem následných diskusí. Reorganizace zahrnuje zřízení: 
A) Regionální házenkářská akademie (RHA) dříve TCM – pouze dvě velké 
RHA, přechodné období do 30. 6. 2022. 
B) Centrální házenkářská akademie (CHA) - princip dvou centrálních 
akademií pod kontrolou svazu, od 1. 7. 2022 
C) Podporovaný talentovaný jedinec (PTJ) – spolupráce ČSH vs kluby, od 
1.7.2022 
 
P. Čurda informoval o současném systému práce talentované mládeže 
v mužské složce. Zřízení CHA dle vzoru dívčí složky je v současné 
době, z důvodu rozdílnosti složek, nerealizovatelné. P. Čurda navrhuje 
stávající systém v mužské složce udržet i v letech 2020 - 2023. 
Exekutiva na základě zjištění stavu a podmínek bude i nadále diskutovat 
možnost sjednotit v budoucnosti dívčí a chlapeckou složku a vytvořit CHA 
pro obě složky. 
Na základě diskuse o centrech talentované mládeže se exekutiva 
dohodla, že p. Bělka vypracuje orientační kalkulaci TCM podle 
dostupných nových podkladů pro chlapeckou a dívčí složku. 
Obě RK zapracují připomínky a návrhy z diskuse a předloží nový návrh 
na příštím jednání exekutivy.  

Úkol č. 19/035 Předložit orientační finanční kalkulaci TCM obou složek 

Zodpovídá: p. Bělka 

Termín: 5. 12. 2019 

 
Projednávaná 
problematika 

Příprava rozpočtu ČSH na rok 2020 

Závěr  
 
 

Stanoven nový termín pro zaslání podkladů pro návrh rozpočtu ČSH na 
rok 2020 za svěřenou oblast. Podklady zaslat p. Chvalnému včetně plánu 
akcí do 15. 11. 2019. Úkolem je porovnat stávající rozpočet a předložit 
nově, co je rozdílné, mimořádné pro 2020.  

 
Projednávaná 
problematika 

Předběžné čerpání rozpočtu 2019  

Závěr  
 

Exekutiva se seznámila se stavem čerpání rozpočtu a čerpání dotací pro 
rok 2019 a diskutovala jejich vyúčtování. P. Chvalný navrhuje některá 
opatření k čerpání dotací 2019, která by měla být realizována do konce 
roku 2019. Z diskuse vyplynulo, že nad rámec rozpočtu budou pořízeny 
notebooky pro krajské manažery, balíčky pro krajské trenéry a 
fotobuňky. Faktury je nutné dodat do konce roku 2019.  
Exekutiva souhlasí s těmito úpravami.  Realizací byla pověřena p. 
Drozdová. 

 



Projednávaná 
problematika 

Konference ČSH 

Závěr  
 

P. Drozdová předložila informaci o konání Konference ČSH. Konference je 
zajištěna na 14. 12. 2019 od 10.00 hod v Clarion Congress Hotelu v 
Olomouci.  
Hlavními body programu Konference jsou Zpráva o činnosti Exekutivy a 
návrh změn Stanov. Volba odvolací a kontrolní komise nebude 
na programu Konference. 
Na Konferenci budou pozvány všechny kluby v souladu se Stanovami ČSH 
a to bez ohledu na zaplacení klubového příspěvku.  
P. Drozdová zajistí připravení pozvánky s programem vč. organizačních 
pokynů, které zašle do 14. 11. 2019 klubům. Zároveň připraví návrh 
jednacího řádu, který schválí exekutiva per-rollam. Pracovní materiály ke 
Konferenci bude v průběhu příprav postupně zveřejňovat na webových 
stránkách ČSH.  
P. Bochnia připraví pro Exekutivu finální verzi návrhu změny Stanov ČSH 
po ukončení připomínkování Stanov ze strany klubů (11. 11. 2019). Tuto 
finální verzi zašle p. Drozdové do 14. 11. 2019, aby mohla být 
distribuována jako podkladový materiál pro jednání Konference. 

Úkol č. 19/036 Distribuovat podkladové materiály potřebné k jednání Konference.  

Zodpovídá: pí. Drozdová 

Termín: 14. 11. 2019 

Úkol č. 19/037 Zaslat finální verzi návrhu změn Stanov ČSH 

Zodpovídá: p. Bochnia 

Termín: 14. 11. 2019 

 
Projednávaná 
problematika 

Jmenování trenéra RD žen na období 2020 - 2024 

Závěr Exekutiva diskutovala podmínky prodloužení spolupráce s 
reprezentačním trenérem RD žen předložené p. Adámkem. V rámci 
diskuse se exekutiva shodla na úpravě předložených podmínek v bodech 
Kvalifikace (za utkání v kvalifikaci nebude odměna) a Povinnosti (min. 4x 
za sezonu návštěva TCM). P. Chvalný upozornil na významný nárůst 
v rozpočtu ČSH, který aktuálně není kryt navýšením příjmů. P. Kolář 
navrhl jmenovité hlasování. 
Exekutiva se shodla na úpravě navržených podmínek. 
Usnesení: Exekutiva jmenuje na období 1. 7. 2020 až 30. 6. 2024, s opcí 
na prodloužení platnosti smlouvy do 31. 12. 2024, v případě postupu na 
ME 2024, hlavního trenéra RD žen, pana Jana Bašného, za upravených 
podmínek z diskuse.  
Hlasování: pro 4 (pp. Čurda, Adámek, Bochnia, Bělka), proti 2 (pp. 
Chvalný, Kolář), zdržel se 1 (p. Novák). 

Úkol č. 19/038 Připravit smlouvu s J. Bašným k podpisu. 

Zodpovídá: p. Adámek, pí. Drozdová 

Termín: 15. 11. 2019 

 



Projednávaná 
problematika 

Dodávka sportovního vybavení - Yoursport s.r.o. (Kempa) 

Závěr  
 

Pí. Drozdová informovala, že nedošlo ke shodě se zástupci firmy 
Yoursport plus s.r.o (p. Kamišem) při sjednávání podmínek smlouvy a 
probíhají další jednání ohledně vyřešení sporných bodů ve smlouvě 
(vybavení při postupu, speciální výbava, kompenzace za prodlení 
dodávky). Sporné body bude s p. Kamišem řešit výběrová komise (pp. 
Srba, Adámek, Čurda). Finální návrh smlouvy předloží a vyřeší pí. 
Drozdová do 10 dnů. Následně proběhne hlasování per- rollam. 

Úkol č. 19/039 Předložit finální návrh smlouvy s firmou Yoursport s.r.o. (Kempa) 
k hlasování per-rollam 

Zodpovídá: pí. Drozdová 

Termín: 18. 11. 2019 

 
Projednávaná 
problematika 

Uzavření smlouvy o dílo na implementaci informačního sytému 

Závěr 
 

Pí. Drozdová konstatovala, že všechny připomínky ke smlouvě navržené 
na 17. zasedání Exekutivy byly zapracovány do smlouvy. V souvislosti se 
smlouvou o dílo na implementaci informačního systému byla exekutiva 
informována o návrhu smlouvy na poskytování servisní podpory a 
hostingových služeb.  
Exekutiva informace o smlouvách bere na vědomí. O podpisu smlouvy o 
dílo bylo rozhodnuto na zasedání Exekutivy dne 3. 10. 2019.  

 
Projednávaná 
problematika 

Návrh memoranda o spolupráci s ALKH 

Závěr 
 

Exekutiva diskutovala o předloženém návrhu memoranda o spolupráci 
s ALKH. p. Novák konstatoval, že předložený návrh memoranda vykazuje 
body, které jsou v rozporu s činností ALKH a Exekutivy zejména v oblasti 
rozpisu soutěží, účasti na disciplinárním řízení nebo navrhování členů 
komisí.  
P. Chvalný konstatoval, že ALKH není pomocný orgán v oblasti řízení 
extraligové soutěže, ale vidí jeho roli v přímé spolupráci s kluby a 
zastupování klubů dle rozhodnutí, podnětů od Exekutivy.  
p. Kolář upozornil, že memorandum o spolupráci je dokument, který 
deklaruje akceptaci dvou subjektů a vymezuje oblasti, formy, kde tyto 
subjekty chtějí spolupracovat. Memorandum neobsahuje práva, 
povinnosti.  
P. Chvalný informoval, že těsně před jednáním exekutivy obdržel od 
předsedy ALKH p. Schneidera informaci, že netrvají na předloženém 
textu memoranda, ALKH je ochotna text více zobecnit a je připravena 
k dalšímu jednání.  
Usnesení: Exekutiva projednala návrh memoranda a v této podobě je 
pro ni nepřijatelný. Podněty z jednání Exekutivy budou předloženy 
ALKH, která připraví nový návrh memoranda do 20. 11. 2019. O novém 
návrhu se bude jednat na příštím jednání Exekutivy dne 5. 12. 2019 za 
účasti výkonného výboru ALKH. 



Úkol č. 19/040 Informovat ALKH o stanovisku Exekutivy a předložit nový návrh 
memoranda do příští exekutivy. 

Zodpovídá: p. Chvalný 

Termín: 5. 12. 2019 

 
Projednávaná 
problematika 

Pořadatelská místa kvalifikačních utkání mužů a žen 

Závěr 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Marketingová komise vyhodnotila, že za zjištěných podmínek 
(nedemontovatelné mantinely, nevyhovující pokládka, rezervace pouze 
na dva dny) nelze kvalifikační utkání žen 03/2020 uskutečnit ve Frýdku-
Místku, jak bylo navrhováno. Novým místem konání určeno město Zubří 
viz. Usnesení.  
Exekutiva zároveň diskutovala o místech konání kvalifikačních utkání 
mužů ve vybraných městech v tomto pořadí Brno, Praha, Zlín. 
Reprezentační komise mužů požaduje v případě konání zápasu v Brně, 
umožnit trénovat ve stejné hale, jako se hraje zápas. Los mužské 
kvalifikace proběhne 25.1. - 26.1. 2020 a proto není nyní možné určit 
přesný den (středa, neděle) konání zápasu. Vybraná města budou 
oslovena v návaznosti na výsledek losu po tomto termínu. 
p. Adámek se ohradil proti jednání MKT komise ohledně způsobu jednání 
s pořadateli. Není přípustné, aby MKT komise prováděla změny bez 
předchozí konzultace s RK. 
P. Chvalný upozornil, že zrovna tak není přípustné, aby RK určovala místa 
bez dohody s MKT komisí. P. Chvalný vyzval MKT a RK, aby na jednání 
Exekutivy předkládala konkrétní jeden návrh, který vyplyne ze vzájemné 
dohody obou komisí.  
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje místo konání místo konání 
kvalifikačního utkání žen 03/2020 v Zubří, a to za předpokladu, že ČSH 
obdrží na halu od EHF výjimku. V případě neudělení EHF výjimky se 
schvaluje místem konání Zlín. Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje místa konání kvalifikačního utkání 
mužů ve vybraných městech: duben 2020 - Brno, Praha nebo Zlín. 
červen 2020 - Brno, Ostrava nebo Frýdek – Místek   
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

 
Projednávaná 
problematika 

Odvolání TJ Sokol Horka n. M. proti rozhodnutí soutěžního úseku o 
přestupu hráče Matěje Kratochvíla. 

Závěr  Exekutiva ČSH projednala odvolání TJ Sokol Horka n.M. proti rozhodnutí 
soutěžního úseku o přestupu hráče Matěje Kratochvíla. Předseda SK 
připraví písemné zdůvodnění odvolání a zašle je odvolateli do 15. 11. 
2019 
Usnesení: Exekutiva ČSH zamítá odvolání TJ Sokol Horka proti 
rozhodnutí soutěžního úseku o přestupu hráče Matěje Kratochvíla.  
Přestup byl uskutečněn v souladu s Přestupním řádem ČSH, především 
článku VII., bod 4. a Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 

 



 

Projednávaná 
problematika 

Ostatní 

Závěr  P. Adámek rezignoval na funkci Předsedy komise pro podporu a 
rozvoj regionu. Závěr: Exekutiva bere jeho rezignaci na vědomí.  

 Schválený turnaj dorostenců s názvem Turnaj 4 federací se 
v dubnu 2020 v Česku s největší pravděpodobností neuskuteční. 
Důvod -  nezájem soupeřů. Z tohoto důvodu se předpokládá účast 
dorostenců na turnaji v Portugalsku. Závěr: Exekutiva bere na 
vědomí. 

 P. Bělka požádal o souhlas s uspořádáním semináře pro 
prodloužení licence Master Coach. Seminář se bude konat  
v Mostě v termínu 29. 5. – 31. 5. 2020 za účasti zahraničního 
lektora od EHF. Závěr: Exekutiva bere na vědomí.  

 Předseda komise rozhodčích navrhuje udělit ocenění vybraným 
bývalým rozhodčím či zasloužilým funkcionářům. Jména 
oceněných a způsob předání bude projednán na příštích 
jednáních Exekutivy. 

 P. Chvalný navrhuje zamyslet se nad efektivním využitím statusu 
hráč TCM a koordinací přesunu hráčů do klubů se statutem TCM 
Exekutiva se shodla, aby tato problematika byla dále diskutována 
na úrovni odborných komisí. 
 

 

 

 

 

 

 
Příští jednání 5. 12. 2019 od 9:00 hodin, Praha  

Zapsala P. Hrušková 

Zpracovala P. Hrušková,  Š. Drozdová 

Kontroloval Exekutiva ČSH 

Datum 13. 11. 2019 

 


